Funafala islet – Relax on remote Funafala islet and get a taste of outer island lifestyle 

Funafuti lagoon – Float the sunset away in Funafuti lagoon, surrounded by a classic coral atoll with a stunning aerial view 

Fatele – Sway and stamp along to fatele, Tuvalu's unique and very exciting music and dance performances 

Bardo Museum – World’s greatest collection of Roman mosaics, housed in a beautiful Ottoman palace 

Sidi Bou Saïd – Whitewashed clifftop village, enchantingly pretty and with dreamy coastal views 

Tunis Medina – Mazelike old city, centred on its great mosque, with a tangle of lanes and glittering souks 

Sidi Ali el-Mekki – Perhaps Tunisia’s loveliest beach – secluded, fronting deliciously turquoise waters, and close to caves housing a saint’s tomb. 

Hammamet – Balmy, busy resort, basking by day and sizzling by night 

Kairouan – Islamic holy city and Tunisia’s carpet capital, with a labyrinth medina and majestic mosques 

Mahdia – Stuck-in-time seaside town, charming and off-the-beaten-track 

El-Jem – Awesome Colosseum to rival Rome’s and splendid mosaic-filled museum 

Tabarka – Laidback beach resort hosting fantastic summer music festivals 

Dougga – Majestic hilltop Roman town, set high above rolling wheat fields 

Jugurtha’s Table – Flat-topped mountain, used as an ancient fortress: climb its steps for views into Algeria 

Le Kef – Tunisia’s best-defended town, perched high above the plains, perfect for wandering cobbled streets and people-watching 

Tozeur – Huge, swaying palm groves to get lost in, patterned desert architecture and gateway to the desert 

Chott el-Jerid – A raised causeway runs across this great salt lake that sparkles with salt and is as barren as the moon. 

Jerba – Fascinating island with lovely beaches, extraordinary fortress architecture and some of Tunisia’s best shopping 

Konye-Urgench – Ancient minarets, mausoleums and palaces that stand testament to the former glories of the Khorezmshah empire. 

Karakum Desert – A formidable expanse of shifting sands and incredible lunar landscapes dotted with hardy Turkmen villages and bizarre gas craters.
Funafala islet – Отдохни на атолле Фунафала и насладись экзотической жизнью на коралловом острове
Funafuti lagoon – Провожай закаты, утопающие в водах лагуны Фунафути, окруженной коралловым атоллом потрясающе неземной красоты
Fatele – Почувствуйте ритм праздника на традиционных тувальских «фателе», сопровождающихся музыкальными и танцевальными представлениями
Bardo Museum – В роскошной резиденции оттоманских султанов представлена богатейшая коллекция римской мозаики 
Sidi Bou Saïd – Из белоснежной живописной деревни на вершине горы открывается фантастический вид на побережье 
Tunis Medina – Это старинный город-лабиринт из средневековых улочек и богатых базаров, в центре которого расположена мечеть
Sidi Ali el-Mekki – Один из лучших пляжей Туниса - укромный, омывается бирюзовыми водами, расположен не далеко от пещер, где находится могила местного святого
Hammamet – Популярный оздоровительный курорт, знойный днем и зажигательный ночью
Kairouan – Священный мусульманский город Туниса, славящийся своими коврами, лабиринтами и великолепными мечетями
Mahdia – Чарующий город на морском побережье в дали от многолюдных мест, где словно остановилось время 
El-Jem – Потрясающий Амфитеатр, который едва ли уступит римскому Колизею, к тому же великолепный музей мозаики
Tabarka – Пляжный курорт с размеренным темпом жизни, где проводятся фантастические летние музыкальные фестивали

Dougga – Чудесный римский город на вершине горы, возвышающийся над кололящимися пшеничными полями 
Jugurtha’s Table – Гора с плоской вершиной, служившая крепостью, с которой открывается вид на Алжир

Le Kef – Самый укрепленный город Туниса, возвышающийся над равнинами, прекрасно подходит для прогулок по мощеным улицам и наблюдения за прохожими
Tozeur – Даже гигантская, качающаяся на ветру пальма может затеряться среди узорчатой традиционной архитектуры оазиса Тозер, который еще называют “воротами пустыни”
Chott el-Jerid – Насыпная дорога пролегает вдоль огромного соленого мертвого озера, которое сверкает кристаллами соли.
Jerba – Восхитительный остров с чудесными пляжами, восхитительной замковой архитектурой и лучшими магазинами в Тунисе
Konye-Urgench – Древние минареты, мавзолеи и дворцы свидетельствуют о былом величии Хорезмской империи

Karakum Desert – Обширный простор дюн сменяется чудесными лунными пейзажами с редкими поселениями отважных турок и кратерами с горящим газом
